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European Food Safety Authority (EFSA)  -  Aanbevelingen coronamonitoring nertsen

In een nieuw verslag van de European Food Safety Authority (EFSA) werden nieuwe 
aanbevelingen geformuleerd voor de monitoring van COVID-19 bij nertsen. Het agentschap 
erkent de gevaren van deze industrie voor de menselijke en dierlijke gezondheid. Volgens 
de studie zijn alle nertsfokkerijen een gevaar voor infectie, wat ervoor zorgt dat ze 
nauwlettend opgevolgd moeten worden. De manier waarop nertsen worden gehouden, in 
aaneengeschakelde rijen van draadgazen kooitjes, faciliteert de overdracht van ziektes. 

In Vlaanderen zijn er op dit moment geen nertsen, maar dat wil niet zeggen dat de laatste 
acht nertsenfokkerijen ook effectief zijn gestopt. Niets houdt hen tegen om, indien de 
coronasituatie zou verbeteren, alsnog te beslissen opnieuw op te starten.

1. Is de minister op de hoogte van het nieuwe verslag van EFSA? Zo ja, gaat de minister 
de nieuwe aanbevelingen voor de monitoring van COVID-19 bij nertsen volgen? Zo 
niet, waarom niet?

2. Klopt het dat er op dit moment geen nertsen in de laatste acht fokkerijen aanwezig 
zijn? Zo ja, zal de minister nu tot actie overgaan zodat er na de coronacrisis geen 
opstart meer kan plaatsvinden en kan hij zijn stappenplan daartoe bekendmaken? Zo 
niet, waarom niet?

3. Hoe verloopt de verdere afwikkeling van de laatste acht nertsenfokkerijen? Wat is de 
stand van zaken?

4. Zal de minister initiatieven nemen om te voorkomen dat een of meer van de laatste 
acht nertsenfokkerijen toch nog een opstart maken? Zo ja, welke initiatieven en 
wanneer? Zo niet, waarom niet?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 518 van 4 maart 2021
van ELS STERCKX

1-4. Ik verwijs naar de antwoorden die ik eerder reeds gaf hierover in de Commissie 
van 10 februari.


